
 

 

 

 

 

 

 
 

 

Hundvåg Fotballklubb 
 

 

Årsmelding 2011



 
 

 

 

Årsmøte 2011 
 

 

Årsmøtet avholdes på Hundvåg FKs klubbhus torsdag 1. mars 2012 kl. 1900. 

 

 

Saksliste: 

 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

2. Godkjenning av stemmeberettigede møtedeltakere 

3. Valg av møteleder 

4. Valg av referent og 2 representanter til å underskrive referatet 

5. Årsmelding 2011 

6. Regnskap 2011 

7. Fastsettelse av medlemskontingent 2012 

8. Innkomne forslag 

9. Budsjett 2012 

10. Valg 



 

ÅRSMELDING 2011 
 

1.1 Styret 2011: 

Styreleder   Frode Larsen 

Nestleder    Terje Mauritzen 

Seniorleder   Pål Erik Johannesen   

Ungdomsleder   Torill Erland  

Leder Breddeavdeling  Geir Haaland 

 

Vararepresentanter: 

For senioravdelingen   

For ungdomsavdelingen  Tove Idsø 

For breddedelingen  Jørund Kopren 

 

 

1.2 Utvalg og komiteer: 

 

Breddeutvalget   Geir Haaland og Jørund Kopren 

      

Ungdomsutvalget  Torill Erland og Tove Idsø 

      

Trenerkoordinator  Audun Johannesen 

 

Spillerutvikler   Audun Johannesen 

 

Lisens-/Forsikringsansvarlig Ivaretatt av daglig leder Bjørn Egil Helgeland 

 

Revisor    BDO AS 

 

Valgkomite   Stig Olaf Ellefsen  

 

1.3 Ansatte: 

Daglig leder   Bjørn Egil Helgeland 

 

Sportslig leder  50 % Audun Johannessen 

 

Renholdsansvarlig 50 % Brit Johannessen      

 

 

 

 



 

2 Styremøter 2011 

Det har i sesongen 2011 blitt avholdt 9 styremøter i HFK. Saker som har hatt stor fokus 

og krevd mye arbeid har blant annet hvert: 

 

 Tilrettelegging for og gjennomføring av Tine Fotballskole og Bendit Cup. 

 Utdanning av trenere og ledere. 

 Bytte av utstyrsleverandør til Diadora.  

 Organisering av dugnader, salgsaktiviteter, etc. 

 Ny kunstgressbane. 

 

 

Klubbens økonomi/økonomiske status har vært behandlet hvert styremøte slik at styret 

hele tiden har hatt oversikt over klubbens økonomi. Daglig leder har jevnlig sendt ut 

status og tatt hovedlinjene i styremøtene. 

 

3    Medlemmer 

2011 ble et år med nedgang i medlemsmassen, nedgangen er såpass at en må fokusere på 

øke antall medlemmer i årene fremover. Noen kan forklares med omlegging til nytt 

medlemsregister i KXweb og et mer reelt medlemstall. Hundvåg fotball må ta signalene 

og følge med i trenden fremover.  

Ved utgangen av året var det registrert 630 medlemmer i klubben, hvorav 520 

betalingspliktige.  

Øvrige er klubbetalte medlemmer som trenere, oppmenn, æresmedlemmer og medlemmer 

i styre og utvalg.  

Dette gir en nedgang på 101 medlemmer i 2011.  

Ved utgangen av året var det 35 medlemmer som ikke hadde betalt sin kontingent. Mye 

skyldes at kontingenten er delt i 2 og at det ikke er informert godt nok om dette.  

 

4    Adelskalender A-lag 

Spillere med 100 kamper eller mer pr. 31.12.2011: 

 

Nr Navn Kamper 
 

Nr Navn Kamper 

1 Bjøkne Sondre 476 
 

29 Husebø Oddbjørn 158 

2 Horvei Kjell 410 
 

30 Gulliksen Frode 157 

3 Johannessen Frode 401 
 

31 Madsen Rune 157 

4 Athammer Arne 383 
 

32 Larsen Kristian 153 

5 Madsen Olav 368 
 

33 Vatnaland Reidar 152 

6 Sunde Asle 351 
 

34 Øxnevad Einar 152 

7 Bjørnøy Lars Terje 344 
 

35 Leknesund Helge 143 

8 Sunde Helge 328 
 

36 Meling Håvard 143 

9 Olsen Roar 314 
 

37 Johannessen John 138 

10 Ommundsen Bjørnar 271 
 

38 Mehus Håkon 138 

11 Ellefsen Olav A 236 
 

39 Sundt Roger 138 

12 Page Alexander 230 
 

40 Johannessen Audun 131 

13 Østebø Rune 229 
 

41 Madsen Kjell 131 

14 Hellevik Jan Magne 227 
 

42 Debes Pål 130 

15 Gilje Karl Enok 215 
 

43 Torsteinbø Kenneth 128 

16 Johnsen Arnulf 215 
 

44 Østbø Kjell 128 

17 Fosmark Erik 207 
 

45 Øverland Kristian 128 

18 Medhus Trond 206 
 

46 Eide Gustav 127 

19 Bjerga Richard 202 
 

47 Løkling Øyvind 126 



20 Bergsagel Øyvind 195 
 

48 Helgeland Brigt 125 

21 Egeland Oddvar 184 
 

49 Meling Are 124 

22 Kristensen Ronny 183 
 

50 Jensen Jan Tomas 116 

23 Gjellestad Norvall 175 
 

51 Athammer Olaf 114 

24 Østbø Ingve 172 
 

52 Sæverud Håvard 109 

25 Hjelm Rune 170 
 

53 Bukkøy Steinar 108 

26 Førland Geir Ove 167 
 

54 Nygård Leif Ådne 108 

27 Torstveit Stian 164 
 

55 Gardner Rune 106 

28 Ellefsen Stig Olav 162 
 

56 Grasdal Rune 102 

    
57 Husebø Ole M 101 

 

5    Økonomi 2011 

På årsmøtet for 2010 ble det vedtatt et budsjett for 2011 med ca. 3,0 millioner kroner i 

omsetning og et overskudd på ca. kr. 100 000,-  

 

Som det fremkommer av regnskapet innsatt bakerst i årsmeldingen ble 2011 et svakere år 

økonomisk enn 2010.  

 

I 2011 har vi igangsatt flere nye prosesser, deriblant en ny avtale på utstyr fra Diadora. 

Behovet for nytt utstyr var mye større en vi kunne forutse og innkjøp av nye draktsett til 

hele klubben har gjort et godt innhugg i denne utgiftsposten. Men et godt år i 2010 gjorde 

at vi valgte å bruke mer penger på dette en først budsjettert.  

 

På pluss siden fikk vi igangsatt 2 uker med fotballskole rett etter skoleslutt til sommeren. 

Dette har vist seg å være veldig populært og har gitt klingende mynt i kassen. Dette vil bli 

utvidet i 2012 til 4 uker. 

 

Grunnet overgang til regnskapsbyrå har det vært trøblete og få full oversikt over 

regnskapet underveis, men dette har bedret seg betraktelig mot slutten av 2011. 

 

Styret kan fremlegge et regnskap med ca. 3.06 mill i omsetning og et underskudd på kr. 

359.081,-. I realiteten så er underskuddet ”bare” 256.000 kroner da inntektene på 

loddsalget før jul blir bokført på 2012. 

 

Som tidligere år har hver avdeling sitt eget interne regnskap og budsjett. Dette gir styret 

en god mulighet til å kontrollere og styre økonomien i hver avdeling. 

 
 

Styrets bemerkninger om 2011 
Med et solid overskudd i 2010, ble 2011 noe brattere og endte med  underskudd. 

 

Årsaken ligger i at 2010 ble det investert i lite nytt utstyr, pluss at vi skrev ny utstyrs 

avtale med Diadora. Som regnskapet viser er det her den store overskridelsen ligger. Når 

budsjettet for 2011 ble laget hadde vi ikke oversikt over hvor mye utstyr som manglet og 

dermed ble ikke dette tatt høyde for i inneværende budsjett. Vi valgte underveis og ikke å 

spare på dette, i og med at vi hadde penger til overs fra 2010, slik at vi fikk utstyrt trenere 

og lagledere med baller, nytt tøy etc. Dette anså vi som viktigere enn å spare oss til fant. 

Det er tross alt fotball vi driver med. 

 

Klubbens økonomiske situasjon er allikevel betryggende og godt med penger på bok og vi 

klarer å overholde våre økonomiske forpliktelser. 

 



Styret har brukt litt tid på økonomistyringen underveis pga. vi har flyttet regnskapet ut av 

huset og til et eksternt regnskaps byrå. Overgangen har til tider vært problematisk mellom 

det gamle og det nye systemet, men har nå mot slutten av året stabilisert seg.  

 

Bjørn Egil ble pr. 1. februar ansatt som ny Daglig leder etter at Espen Meling valgte å si 

opp sin stilling høsten 2010. Som ny i denne stillingen er det veldig mye man skal sette 

seg inn i, og dette har tatt mye ekstra tid for Bjørn Egil dette året.  

 

Samtidig valgte vi å legge alle spillere og trenere inn i Kxweb sitt system. Dette for 

fremtidig å lette håndteringen av faktura utsendingene, info om spillere og trenere etc. 

 

For å oppsummere det administrative så har vi gjort nødvendige, tunge, men viktige 

endringer for å være godt rustet for fremtiden. 

 

Kontingenten har vært sendt ut 2 ganger i året. Dette i et forsøk på lettere å få inn 

kontingenten fra medlemmene, med at beløpene var mindre. Forsøkene de to siste årene 

har dessverre vist at dette ikke hjelper, og har i realiteten bare skapt dobbelt så mye arbeid 

for administrasjonen. Det vil på årsmøte bli lagt frem forslag om å gå tilbake til den gamle 

ordningen med 1 faktura pr. år. Utsendt rett etter at årsmøte har vedtatt kontingent satsene. 

 

Sponsorinntektene har stort sett vært som budsjettert, en stor takk til våre sponsorer som 

stod ved klubben da det blåste som verst i 2009.  

 

Inntektene til klubben har stabilisert seg, men vi håper den positive ånden som nå er i 

klubben skal hjelpe oss videre til å øke dette igjen  

 

Sjelden har vi hørt så mye god ord ute på banene som i år, ansettelsen av Audun 

Johannesen høsten 2010 som sportslig leder har vært en suksess. Trenerkabalen for 2012 

var tidlig på plass og tilbakemeldingene på arbeidet er kjempe bra.  

 

Ringen er sluttet for Bjarte Lunde Aarsheim, som har spilt alle sine barn og ungdoms år i 

HFK. Siden den gang har han spilt for Viking, Start og Randaberg. Sesongen 2012 vil 

Bjarte være hovedtrener for A-laget i moderklubben, og vi er stolte og glade for å ha 

Bjarte tilbake i gult og blått. 

 

Tine Fotballskole og Bendit Cup, klubbens 2 store sportslige arrangementer, ble også i år 

gjennomført på en fantastisk måte. I tillegg har det blitt gjennomfør 2 uker med 

fotballskole, med strålende tilbakemeldinger. 

 

Vi har et mål om å få bygget nytt klubbhus, men i påvente av dette tok styret saken i egne 

hender og pusset klubbhuset opp innvendig rundt juletider, slik at det fremstår 

representativt for klubben og de som leier lokalene av oss. 

 

 

Frode Larsen  

Styreleder HFK 

 

 
 

 

 

 



Årsmeldinger fra avdelingene 

 
 

Senioravdelingen 
A-lag menn         4. divisjon 

Rekruttlag menn      7. divisjon 

C-lag                    M 7 er.       

Junior menn            1. divisjon 

Oldboys 

 

A-laget. 

Tor Magne Madsen ledet laget som hovedtrener, sammen med Erik Fossmark og Odd Helge 

Johannessen som assistent trenere. Laget jobbet videre med grunnlaget som ble lagt i fjor, da 

både med å opprettholde entusiasmen og gruppetilhørighet. 

 

Fred, Islam, Torjus, Nils Olav og Åge dannet støtteapparatet og bidro sterkt til å opprettholde 

samholdet i laget, samt fremmet laget mer i sosiale medier.  

 

Audun Steen Johannessen er som alltid på plass, og kunne også i år bidra sterkt med sine 

innspill og tanker rundt hvordan drive laget og utvikling av talent/spillere. 

 

Laget i sin helhet har stått sammen og jobbet målrettet, også i år fikk unge spillere muligheten 

til å spille A-lags fotball. HFK er en klubb med mange talent, som fortjener en sjanse til å vise 

seg frem på vårt øverste nivå. 

 

Det ble dratt mange erfaringer denne sesongen, noe som har gitt oss noen gode inngangs 

verdier til 2012. 

 

Senior leder ønsker å takke Tor Magne for innsatsen.  

 

Rekruttlaget. 

Ole Kristiansen kom inn som Hovedtrener for laget i år, han fikk samlet et lag med mye glede 

og ulike karakterer. Prestasjonene ble bra utover sesongen, og resultatene gikk lagets vei.  

 

Senior leder ønsker å berømme jobben som Ole har gjort for å bygge et nytt B-lag i HFK. 

 

Juniorlaget. 

Året begynte med Jr. 1 og Jr. 2. Noe som etter hvert viste seg å bli lite gunstig. Senior leder 

besluttet å legge ned Jr. 2 etter møte med trenere og Sportslig leder. 

 

Glenn Knudsen tok ansvaret med å videreføre spillere og Jr. 1. Nivået i 1. divisjon viste seg å 

være høyt og sesongen ble tung å gjennomføre. Nedrykket ble tilslutt konstatert. 

 

Glenn har opprettholdt spiller gruppen til tross for en sesong som ble vanskelig og 

gjennomføre. Takk for en kjempe god jobb. 

 

C-laget. 

Laget spiller 7er fotball som trener mest for det sosiale og ikke minst for treningen sin del. 

 

Oldboys.  
Med det sosiale som det viktigste aspektet, er dette et lag som gir spillere uten alt for store 

ambisjoner, et tilbud om å holde ferdighetene ved like! 



For senioravdelingen ser det for tiden meget lovende ut. Vi har et A-lag i en divisjon vi kan 

komme til å være blant topp 4 og da også i år med en hovedvekt på lokale spillere.  

Juniorlaget skal tilbake i 2. divisjon og vi ser at dette kan bli en positiv sesong med sikte på 

topp tabell. B-laget satser på opprykk, noe vi har stor tro på. 

 

Og ikke minst har vi et trenerteam og støtteapparat med kompetanse, iver og et brennende 

ønske om å bidra til at klubben utvikles videre, både på toppen og i bredden. 

 

 

Med hilsen 

Pål Erik Johannessen 

Seniorleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ungdomsavdelingen  

Ungdomsavdelingen består av totalt 175 ungdommer fordelt på: 

 G13 – 2 lag 

 J14 – 1 lag 

 G14 – 2 lag 

 G15 – 2 lag 

 G16 – Gikk til junior og ble junior 2 

Ungdomsutvalget har bestått av Torill Erland og Tove Idsø for å ivareta interessene til lagene 

i ungdomsavdelingen. 

 

Det har vært stor aktivitet i avdelingen, trenere og lagledere har gjort en meget god jobb. 

 

Det er blitt etablert en ny keeperskole med hovedleder Torjus Tveiterå og hans stab. Teamet 

har gjennomført keeper trener grunnkurs for 10 personer og disse inngår som keeper trenere i 

hele klubben. 

 

Vi har hatt 8 deltakere på RFK sine trenerkurs (differensiert vanskelighetsgrad). 

 

Det er blitt gjennomført 2 breddefotballkvelder på klubbhuset med ledere fra RFK.  

 

HFK har gjennomført fotballskole, såkalt «Prix Fotballskole», hvor ungdomsavdelingen har 

vært involvert.  

 

G13 har gjennomført dommerkurs for bredde fotball (totalt 35 stk.). 

 

Hospiteringsplan for 2011 er gjennomført, men skal videreutvikles i 2012. Det samme gjelder 

spillerutvikling. 

 

HFK har begynt å utvikle et nytt konsept som blir kalt «Gul Tråd». Dette skal være et 

treningsfundament for trenere og spillere. F.o.m. gutter/jenter 13 som skal bygges på t.o.m. 

junior.  Målsetningen til klubben er å utvikle spillere og trenere slik at overgangen skal bli 

lettest mulig i alle års trinn. Fordelene for den enkelte spiller/trener vil være at de til enhver 

tid vet hva som venter dem til neste års trinn og blir videreutviklet hvert år.  

 

Ungdomsavdelingen bidrar også at overgangen for G12  G13 blir enklest mulig. D.v.s. det 

gjennomføres felles treninger etc.  

 

HFK utarbeider intern spillerutvikling som settes i gang februar 2012. Dette består av 

spillerutvikling annen hver søndag på Unisonbanen med interne trenere. 

 

Ekstern spillerutvikling er under utarbeidelse og vi har samarbeid med en skotsk klubb som 

heter Dunfirmline FC. Vi har allerede vært i Skottland med spillere fra klubben, som har 

bestått av 2 A-lags spillere og en G15-spiller. 
 

 

Hilsen oss i  

Ungdomsavdelingen. 

 

   

 

 



Breddeavdelingen 
Lagene i avdelingen består av gutter og jenter fra 6 til 12 år. Til sammen har det vært 34 

aktive lag i avdelingen. Breddeavdelingen har bestått av følgende lag: 

 

Årsklasse 1999 4 lag  Lillegutter 4 lag Lillejenter  0 lag 

Årsklasse 2000 5 lag  Lillegutter 4 lag Lillejenter 1 lag 

Årsklasse 2001 4 lag  Minigutter 3 lag Minijenter 1 lag 

Årsklasse 2002 5 lag  Minigutter 5 lag Minijenter 0 lag 

Årsklasse 2003 6 lag  Minigutter 5 lag Minijenter 1 lag 

Årsklasse 2004 6 lag  Minigutter 6 lag Minijenter 0 lag 

Årsklasse 2005* 4 lag  Minigutter 4 lag Minijenter 0 lag 

*= disse begynte høsten 2011 

 

 

Det er god aktivitet i lagene, og alle lagene har så godt som komplett støtteapparat og 

lagledelse som fungerer bra.  De fleste lag deltar i løpet av sesongen på flere eksterne 

turneringer i distriktet. 

 

Vi har stor entusiasme og bra driv som gjennomgående trend for lagene i avdelingen. Nytt for 

dette året var at alle lagene pr trinn har felles trening. Hos 11- og 12-årslagene fungerer dette 

veldig bra. De øvrige lagene trenger tettere oppfølging for å få til dette skikkelig. De nye 6-

åringene som begynte høsten 2005 ble introdusert for felles treningen med en gang, slik at det 

ikke skal bli noen tvil om hvordan Hundvåg FK vil ha treningene, uavhengig hvilken skole de 

kommer i fra. 

 

Breddeutvalget består av: 

Geir Haaland og Jørund Kopren 

 

Treningstider  

De minste lagene (årskull 04-05) hadde i vinter innendørstrening på Hundvåg skole. Jenter 

årskull 03 fikk også tid på Hundvåg Skole. Lilleputtlagene har tilbud om to treninger pr. uke, 

minilagene har en trening pr. uke. 

 

Kamper og arrangementer 

Hjemmekamper har blitt avviklet på onsdager for minilagene og tirsdager for lilleputtlagene.  

Kampavviklingen har i år gått greit. Det som av og til er utfordring er å få dommere.  

Alle mini lag deltok på klubbens internturnering i vår, en turnering som også i år var 

vellykket. De fleste lagene i mini avdelingen deltok også på Bendit Cup som Hundvåg var 

vertskap for i høst. 

 

Møter 

Sesongen begynte med innkallelse til lagledermøte i februar hvor vi hadde en grundig 

gjennomgang for laglederne angående økonomi, årets aktiviteter og hva det forventes av 

lagledere og trenere i HFK.  

 

Vi har kun hatt et møte for lagledere og trenere i 2011.  

 

Kurs og ledersituasjon i lagene. 

HFK har ikke avholdt noen kurs i 2011, men arrangerte Breddekveld i regi av Rogaland 

Fotballkrets i mars mnd. Det har vært invitasjoner fra andre klubber, som vi har deltatt på. 

 

 

 

 



Nye medlemmer 

9. september hadde vi innmelding av nye medlemmer født i 2005. 2005 årgangen vil bestå av 

4 mini guttelag. 

  

 

Hilsen oss i  

Breddeavdelingen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



Forslag til kontingentsatser for 2012: 
 

I 2011 delte vi kontingenten i 2. Dette er en ordning som ikke har fungert tilfredsstillende. 

Grunnet misforståelser og medlemmer som sluttet på høsten, var det mye ekstra arbeid med å 

få inn kontingenten for høsten. Dette har kostet klubben mye penger slik at styret foreslår en 

overgang til 1 medlemskontingent utsendelse pr. år. 

Dvs. at HFK skal sende ut kontingenten før serie start. Alle som da ikke betaler, sendes til de 

respektives lagledere som følger opp den enkelte spiller/foreldre. (Dagligleder er fortsatt 

ansvarlig for å få inn mest mulig av kontingent da dette er nødvendig for den daglige driften 

av fotball klubben.     

 

Som en følge av dette foreslår styret at kontingentsatsene for 2012 holdes på  2011 nivå, med 

endring for C-laget og Oldboys/veteran. For Oldboys/veteran henstilles det til kr. 300 i 

støttemedlemskap. 

 

Av regnskapsmessige årsaker videreføres klubbetalt kontingent for trenere/ledere. 

 

Styret foreslår følgende kontingentsatser: 

 

                2012 

A-lag 2 100,00 

Rekruttlag 2 000,00 

Juniorlag 2 000,00 

C-lag 1 000,00 

Oldboys/veteran 300,00 

Gutt/Jente 16 (1996/1997)* 1 900,00 

Gutt/Jente 14 (1998) 1 700,00 

Gutt/Jente 13 (1999) 1 600,00 

Gutt/Jente 12 (2000) 1 500,00 

Gutt/Jente 11 (2001) 1 400,00 

Gutt/Jente 10 (2002) 1 300,00 

Gutt/Jente 9   (2003) 1 200,00 

Gutt/Jente 8   (2004) 1 100,00 

Gutt/Jente 7   (2005) 1 000,00 

Gutt/Jente 6   (2006) Halvt år 450,00 

*Det er ikke lenger ren 15 års klasse i Rogaland Fotballkrets. 

 

 

Innkomne forslag 

 

 

 

 

 

 


